



Canada Soccer Active Start Soccer Fests
Le programme des festivals de soccer premier challenge de
Canada Soccer

SPONSOR EXCLUSIVITY



- (A) **Allstate** has sole exclusivity in the category of **property and automobile insurance**.
- (B) **Teck** has the sole exclusivity in the category of **Mining or metals**.
- (C) **Toyota** has the sole exclusivity in the category of **mobility**.

Please note that Canada Soccer and its many partners have been going onsite to participate in the event. The sponsors are very supportive of the program and your club; they appreciate your efforts in delivering a great event for the kids in attendance.

Thank you to the following partners for proudly supporting soccer across Canada
Nous souhaitons remercier les partenaires suivants d'avoir fièrement appuyé le soccer partout au Canada





Canada Soccer Active Start Soccer Fests
Le programme des festivals de soccer premier challenge de Canada Soccer

SPONSOR EXCLUSIVITY TERMS



- (A) **Allstate** détient l'exclusivité de la catégorie la propriété et l'assurance automobile.
- (B) **Teck** détient l'exclusivité de la catégorie **exploitation minière ou des métaux**.
- (C) **Toyota** détient l'exclusivité de la catégorie **mobilité**.

Veuillez noter que Canada Soccer et ses nombreux partenaires se rendront sur le site pour participer à l'événement. Les commanditaires font preuve d'un soutien considérable envers le programme et votre club et sont reconnaissants de vos efforts envers l'organisation d'un festival excitant.

Thank you to the following partners for proudly supporting soccer across Canada
Nous souhaitons remercier les partenaires suivants d'avoir fièrement appuyé le soccer partout au Canada

